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Nr Vraag 
1 Wat is het hoogste bedrag dat in 2016 aan inkomenssteun voor 

boerenbedrijven is uitgekeerd en voor welke regeling gold deze 
uitkering? 

2 Hoe vaak is er het afgelopen jaar door boerenbedrijven gebruik 
gemaakt van subsidiemogelijkheden (van zowel provincies als de 
rijksoverheid) voor het saneren van asbest op daken? Ligt het in de 
lijn der verwachting dat alle daken in 2024 volledig asbest vrij zijn? 
Welke subsidiepotten zijn er voor de komende jaren nog beschik-
baar en met welk budget gaat dit gepaard? 

3 Wat zijn de opbrengsten of uitgaven van de Nederlandse aandelen 
in URENCO? 

4 Welke verschillen bestaan er tussen de consumptiegroei van de 
verschillende inkomensgroepen? 

5 Kunt u cijfers geven over de verdeling van de groei over verschil-
lende inkomensgroepen en groepen bedrijven waaruit blijkt welke 
groepen het meest geprofiteerd hebben van de groei van het 
afgelopen jaar? 

6 Kunt u het aantal werklozen verder uitsplitsen? 
7 Hoe groot is het aantal mensen dat geen werk heeft maar zich niet 

als werkzoekende inschrijft? Kunt u hierbij aangeven welke 
motieven deze mensen hebben om dat niet te doen? 

8 Wat is het rendement van de nieuwe WBSO? 
9 Heeft de samenvoeging van de WBSO en de RDA geleid tot 

verandering in het aantal aanvragen door het kleinbedrijf en het 
grootbedrijf? 

10 Welk bedrag gaat bij de nieuwe WBSO-regeling naar het kleinbe-
drijf en hoe is dit verschoven ten opzichte van de oude regeling? 

11 Hoe is de tevredenheid onder bedrijven en onderzoekers/
kennisinstellingen over de PPS-toeslag? 

12 Kunt u de organisaties die hun kennis en inzichten deelden bij de 
totstandkoming van de Digitale Agenda uitsplitsen in de catego-
rieën MKB, grootbedrijf, overheid, semi-overheid en maatschappe-
lijk middenveld? 

13 Hoe groot is de toename van regeldruk geweest in de afgelopen 
tijd en hoe verhoudt deze zich tot de brutoafname van regeldruk? 

14 Is het nagestreefde bedrag van € 2,5 miljard bruto of netto? 
15 Welk percentage facturen betaalt de overheid na de betalingster-

mijn? 
16 Welk percentage lagere overheden is structureel wanbetaler en op 

welke manier worden zij hier op aangesproken? 
17 Welke invloed heeft de premieverhoging van de BMKB gehad op 

het aantal aanvragen? 
18 Hoeveel karteldeelnemers hebben in 2016 aanspraak gemaakt op 

clementie? Hoe groot was hun aandeel in de totale omvang van 
kartels? 

19 Waaruit blijkt de verbetering van de e-overheidsdienstverlening bij 
aanbestedingen? 

20 Hoe groot was het aantal storingen bij TenderNed in 2016, 
uitgesplitst naar maand? Hoe groot was het aantal storingsuren? 

21 Zou het mogelijk zijn om naast «Made in Holland» te promoten in 
het buitenland, dit ook in eigen land te doen? Waarom wordt daar 
niet voor gekozen? 

22 Hoe vaak is al gebruik gemaakt van de verruiming in de wet 
verhoging boetemaxima ACM als de aangepaste boetebeleidsregel 
ACM? 

23 Wat is het tijdspad van het voor advies aan de Raad van State 
voorgelegde wetsvoorstel over de positie van de Nationaal 
Coördinator Groningen? 

24 Welke verandering heeft in 2016 plaatsgevonden in de overcapaci-
teit van winkelvloeroppervlak? 
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Nr Vraag 
25 Hoeveel outletcentra zijn de afgelopen jaren geopend in Nederland 

en hoe groot is hun invloed geweest op de overcapaciteit in 
winkelvloeroppervlak? 

26 Hoeveel loopt de Rijksbegroting mis per 1BCM minder gasproduc-
tie in Groningen? 

27 Kunt u in een tabel per jaar aangeven hoe hoog de verwachte 
kasuitgaven zullen zijn, van de tot nu toe uitgegeven subsidiebe-
schikkingen voor het bijstoken van biomassa in kolencentrales, tot 
en met het laatste jaar waarin kasuitgaven worden verwacht? 

28 Klopt het dat het maximum van 25PJ voor het bijstoken van 
biomassa in kolencentrales per jaar geldt, en indien dat het geval 
is, tot en met welk jaar mag er dan voor 25PJ aan subsidies voor 
het bijstoken van biomassa in kolencentrales worden uitgegeven, 
of is dat onbegrensd? 

29 Welke middelen zijn begroot voor de sluiting van de kolencentra-
les? Kan dit worden opgesplitst naar centrale? 

30 Kan worden toegelicht welke middelen zijn en worden begroot ter 
compensatie van de eigenaars van de kolencentrales? 

31 Kan worden toegelicht welke middelen zijn en worden begroot om 
bij- en omscholing van werknemers te ondersteunen? 

32 Is of wordt er een bedrag begroot voor eventuele afvloeiingsrege-
lingen voor werknemers van de kolencentrales? 

33 Wat betekent de energietransitie voor de werkgelegenheid 
(hoeveel nieuwe banen worden bij welke sector verwacht)? 

34 Welke verwachting heeft u van de verdere kostenreductie van wind 
op zee? 

35 Hoe groot is het aantal biologische boerenbedrijven en hoe 
ontwikkelt deze sector zich in meerjarig perspectief? 

36 Kunt u de stand van zaken geven van het wetsvoorstel dat 
voorbereid wordt om algemene gelding te gegeven aan 
duurzaamheidsinitiatieven? 

37 Welke concrete stappen zijn er in het kader van het actieplan 
vitalisering varkenshouderij in gang gezet en op welke manier is 
dit ondersteund door het Ministerie van EZ? 

38 Hoe gaat de Autoriteit Consument en Markt (ACM) invulling geven 
aan de aanbeveling om rolvast te blijven? 

39 Op welke wijze monitort u hoe de ACM omgaat met de aanbeve-
ling? Wat gebeurt er als onvoldoende uitvoering wordt gegeven 
aan de aanbeveling? 

40 Kunt u per garantiefaciliteit aangeven wat de effectiviteit of het 
rendement ervan is? 

41 Hoeveel postbussen en -agentschappen zijn sinds 2016 verdwe-
nen? Hoeveel klachten zijn hierover bij u en PostNL binnen 
gekomen? 

42 Hoe overlegt PostNL met omwonenden van postbussen en 
-agentschappen over de locatie voor nieuw te plaatsen bussen? 

43 Gaat bij de plaatsing van nieuwe postbussen speciale aandacht uit 
naar kwetsbare groepen als ouderen en minder validen? 

44 Welk aandeel had postbezorging in 2016 in de omzet van PostNL? 
45 Welke mogelijkheden bestaan er voor de rijksoverheid om een 

(meerderheids)aandeel te verwerven? 
46 Aan welke specifieke regelgeving valt te denken bij de modernise-

ring van regelgeving op basis van de ontwikkeling van telecommu-
nicatie, media en interneten? Wat beoogt u hiermee te bereiken? 

47 Welke signalen heeft u gekregen dat de € 0,5 mln voor open 
source-encryptie wereldwijd positief zijn ontvangen? 

48 Waarom is toch € 477.000 aan kosten gemaakt voor Pianoo en 
TenderNed? 

49 Wat verklaart het verschil tussen de realisatie en de vastgestelde 
begroting voor de ACM? 
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Nr Vraag 
50 Wanneer is de Herfindahl-Hirschman-index voor het laatst 

gevalideerd? 
51 Hoeveel additionele kosten heeft DICTU tot op heden moeten 

maken voor TenderNed, welk deel hiervan was niet gepland en/of 
bedoeld om storingen en technische fouten te verhelpen en hoe 
groot is het budget voor TenderNed in de toekomst? 

52 Welk deel van het budget van het CBS wordt besteed aan 
Europees verplichte statistieken 

53 Wat zijn de belangrijkste oorzaken dat de doelstelling om 1,3% aan 
R&D-uitgaven door de private sector niet zijn gedaald in 2015? 

54 Welke gevolgen heeft de verkoop van een bedrijf als NXP voor de 
uitgaven aan R&D? 

55 Hoe groot zijn de risico’s dat hoogtechnologische Nederlandse 
bedrijven worden overgenomen door buitenlandse bedrijven en 
welke gevolgen heeft dit voor de uitgaven aan R&D? 

56 Verwacht u dat Nederland ook de komende jaren goed blijft scoren 
op het gebied van innovatiekracht? 

57 Wat zijn de redenen dat Nederland van Innovatievolger, Innovatie-
leider is geworden? 

58 Welk deel van de private middelen binnen de PPS’en zijn van het 
MKB afkomstig? 

59 Op welke wijze worden de investeringen in de verschillende 
topsectoren geëvalueerd? 

60 Waarom kan de aanpassing van de gebruikelijkloonregeling als 
verdienste van de special envoy worden beschouwd? 

61 Wat is het huidige tekort aan technici op MBO- en HBO-niveau en 
hoe ontwikkelt dit zich naar verwachting? 

62 Op welke wijze stimuleert u een toename van de instroom in 
technische opleidingen? 

63 Welke kosten zijn gemaakt voor het project 5Groningen en hoe 
verhouden deze zich tot de aardbevingsschade in het gebied? 

64 Hoeveel leningen zijn er binnen de Borgstelling MKB-kredieten 
(BMKB), Groeifaciliteit (GF) en de Garantie Ondernemingsfinancie-
ring (GO) verleend en hoe hoog waren deze? Kunt u een een 
uitsplitsing per onderdeel geven? 

65 Waarom had de Kamer van Koophandel een kasschuif ten behoeve 
van een vervroegd voorschot in het kader van liquiditeit van 13,6 
miljoen nodig? 

66 Kan een overzicht en verdere specificatie worden gegeven van de 
bestaande subsidieregelingen tav energiebesparing en duurzame 
energie beschikbaar voor burgers? 

67 Kan een overzicht en verdere specificatie worden gegeven van de 
bestaande subsidieregelingen tav energiebesparing en duurzame 
energie beschikbaar voor de industrie? 

68 Kan een overzicht en verdere specificatie worden gegeven van de 
bestaande subsidieregelingen tav energiebesparing en duurzame 
energie beschikbaar voor het MKB? 

69 Wat was het aandeel energie afkomstig uit wind op zee het 
afgelopen jaar, dit jaar en volgend jaar? Kan worden aangegeven 
wat het aandeel over 5 jaar en plusminus 15 jaar gaat zijn? 

70 Wat was het aandeel energie afkomstig uit wind op land het 
afgelopen jaar, dit jaar en volgend jaar? Kan worden aangegeven 
wat het aandeel over 5 jaar en plusminus 15 jaar gaat zijn? 

71 Wat was het aandeel energie afkomstig uit zon het afgelopen jaar, 
dit jaar en volgend jaar? Kan worden aangegeven wat het aandeel 
over 5 jaar en plusminus 15 jaar gaat zijn? 

72 Wat was het aandeel energie afkomstig uit gaswinning het 
afgelopen jaar, dit jaar en volgend jaar? Kan worden aangegeven 
wat het aandeel over 5 jaar en plusminus 15 jaar gaat zijn? 
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Nr Vraag 
73 Wat was het aandeel energie afkomstig uit restwarmte het 

afgelopen jaar, dit jaar en volgend jaar? Kan worden aangegeven 
wat het aandeel over 5 jaar en plusminus 15 jaar gaat zijn? 

74 Wat was het aandeel energie afkomstig uit kolencentrales het 
afgelopen jaar, dit jaar en volgend jaar? Kan worden aangegeven 
wat het aandeel over 5 jaar en plusminus 15 jaar gaat zijn? 

75 Wat was het aandeel energie afkomstig uit overige energiebronnen 
het afgelopen jaar, dit jaar en volgend jaar? Kan worden aangege-
ven wat het aandeel over 5 jaar en plusminus 15 jaar gaat zijn? 

76 Klopt het dat ETS-rechten die bijvoorbeeld zouden vrijkomen als 
gevolg van de sluiting van de Nederlandse kolencentrales pas rond 
2080–2090 weer op de markt komen? 

77 Klopt het dat ETS-rechten een zeer lange vertraging van meerdere 
decennia zit tussen het vrijkomen van ETS-rechten als gevolg van 
nationale maatregelen en het moment dat deze rechten gebruikt 
zouden kunnen worden voor emissies in de ETS-sector elders? 

78 Worden de recent uitgekomen rapporten van de Britse organisatie 
Sandbag en Danisch Council on Climate Change (waarin de 
afwezigheid van het zogeheten waterbed effect onder het ETS 
geadresseerd wordt en waarin wordt geconcludeerd dat het 
vertraagde waterbedeffect geen enkele rol zou mogen spelen bij 
het bepalen van nationale maatregelen om emissies te reduceren) 
meegenomen in het Nederlandse beleid? 

79 Hoeveel verdere co2-reductie, toename hernieuwbare energie en 
energiebesparing is nodig om onder 1.5 graden temperatuurstij-
ging te blijven? 

80 Hoeveel co2-uitstoot wordt voorkomen door de beoogde1.500 
megawatt windenergie op zee? 

81 Kan meer worden gezegd over welke (soort) bedrijven, organisa-
ties en burgers gebruik hebben gemaakt van de SDE+-regeling? Is 
er een opsplitsing in omvang, slagkracht en inkomens en/of 
sectoren te maken? 

82 Kan meer worden gezegd over welke (soort) bedrijven, organisa-
ties en burgers gebruik hebben gemaakt van de ISDE-regeling? Is 
er een opsplitsing in omvang, slagkracht en inkomens en/of 
sectoren te maken? 

83 Kan worden aangegeven met hoeveel de energierekening stijgt 
door de Opslag Duurzame Energie voor een gemiddeld 
huishouden? 
Kan worden ingeschat wat de stijging relatief en absoluut gaat zijn 
voor gezinnen die behoren tot de lagere inkomensgroepen? 

84 Hoe ziet de voorziene stijging van de energierekening door de 
Opslag Duurzame Energie er de komende jaren tot decennia uit? 

85 In hoeverre moeten maatregelen worden bijgesteld om tot 90–95% 
co2-reductie te komen? 

86 Gaan de overige lidstaten ook uit van een ondergrens van 80% 
co2-reductie? 

87 Kan worden toegelicht waarom wordt uitgegaan van en toege-
werkt wordt naar een energiearme in plaats van co2-neutrale 
energievoorziening in 2050? 

88 Kan worden toegelicht in hoeverre het terugdringen van andere 
broeikasgassen, zoals methaan, specifiek onderdeel uit maakt van 
beleid? 

89 Aan welke projecten zijn de ISDE-middelen uitgegeven? 
90 Hoeveel methaan komt vrij in het gehele proces van gaswinning, 

van de boring tot de aansluiting bij huishoudens? 
91 Committeert Nederland zich met de Europese afspraken inzake 

regionale samenwerking over energievoorziening Nederland tot 
een bepaalde hoeveelheid gaswinning? 
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Nr Vraag 
92 Kan worden toegelicht waarom enerzijds de subsidies voor 

elektrisch rijden de afgelopen jaren zijn afgenomen terwijl er 
anderzijds wordt gestreefd naar emissieloos rijden in 2035? 

93 Kan verder worden gespecificeerd welke bedragen met welke 
doeleinden afgelopen jaren zijn uitgekeerd en/of toegezegd aan 
Pallas en ECN/NRG? 

94 Waarom was het hogere verplichtingenbedrag voor Borssele I en II 
en voor Tennet niet al ingeboekt tijdens de begroting, aangezien 
het toen al bekend was dat deze verplichtingen aangegaan zouden 
worden? 

95 Kunt u aangeven wat de trend is in de afgelopen jaren ten aanzien 
van de uitvoeringskosten van RVO? 

96 In hoeverre heeft de trage besluitvorming en de noodzaak van vele 
vergunningen invloed het lager dan verwachte aantal aanvragen 
voor de garantieregeling geothermie? 

97 Hoe komt het dat er minder aanvragen voor de garantieregeling 
geothermie zijn aangevraagd dan verwacht? 

98 Waarom verloopt de betaling op reeds gecommiteerde projecten 
Demonstratie Energie-Innovatie (DEI) trager dan eerder ingeschat? 
Is er sprake van vertragingen? 

99 Welke projecten in de SDE en de SDE+ zijn uitgevallen of hebben 
vertraging opgelopen en waar wordt dat door veroorzaakt? 

100 Welke gevolgen heeft het 13, 3 miljoen euro minder uitbetalen dan 
beschikbaar was voor de SDE+ projecten topsectoren energie? 

101 Wat is de oorzaak van het trager verlopen van de betaling op reeds 
gecommitteerde projecten van de regeling DEI? 

102 Is het mogelijk het niet-betaalde budget aan NRG toe te kennen 
aan een ander doel, zoals duurzame energie? 

103 Ligt de opening van de Pallas-reactor in 2024 op schema? 
104 Waarom is de ontvangstenraming van de ODE niet aangepast naar 

aanleiding van de nieuwe inzichten in 2013? 
105 Waarom is de productiebeperking van Gronings gas naar 21,6BCM 

per jaar nog niet doorgevoerd in het Jaarverslag? 
106 Kunt u een de redenen geven waarom er een groot verschil is in de 

ODE tussen geraamde en gerealiseerde opbrengsten? 
107 Kunt u aangeven uit welke begrotingsonderdelen de onttrekkingen 

uit de begrotingsreserve worden gefinancierd na 2020? 
108 Klopt het dat wat in Nederland aan energiebesparing wordt 

gewonnen via ETS weer teniet wordt gedaan? 
Kan verder worden ingegaan op de verhouding tussen de 
MJA3/MEE en EIA enerzijds en ETS anderzijds? 

109 Kunt u aangeven in hoeverre de Nationaal Coördinator Groningen 
afscheid van functies heeft genomen die conflicteren met zijn 
functie als NCG? Welke nevenfuncties bekleed de heer Alders 
verder nog op dit moment? 

110 Krijgen overlegpartners van de NCG een vergoeding voor hun 
harde werk? Zo ja, hoeveel is dat per persoon/organisatie? 

111 Kunt u aangeven hoe de behandeling van de schade verloopt per 
gemeente van Groningen en Drenthe? 

112 Wat zijn de oorzaken van de lange opstartfase van de Nationaal 
Coördinator Groningen in 2016 waardoor de werkelijke uitgaven 
van de Nationaal Coördinator Groningen in 2016 sterk achter lopen 
op de ramingen? 

113 Klopt het dat er in 2016 door de Nationaal Coördinator Groningen 
12 miljoen euro is uitgegeven voor 100 fte? 

114 Waarom hebben er in 2016 nog geen betalingen plaatsgevonden? 
115 Hoe wordt er omgegaan met het budget van de Nationaal 

Coördinator Groningen? Kan deze zonder financiering komen te 
staan? In hoeverre kan de Nationaal Coördinator Groningen zijn 
werkzaamheden uitvoeren zonder financiële druk? 
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Nr Vraag 
116 Op welke wijze draagt de Rijksdienst voor Ondernemend Neder-

land (RVO) bij aan het versterken van de positie van de Neder-
landse agro-, visserij- en voedselketen? 

117 Op welke manier ondersteunt RVO ondernemend Nederland? Kunt 
u een overzicht geven van beleid/maatregelen hoe RVO onderne-
mend Nederland ondersteunt? 

118 Kunt u ook inzichtelijk maken wat de waardering van de onderne-
mer is voor RVO? 

119 Hoe vaak was er in 2016 sprake van stalbranden, welke diersoorten 
zijn hierbij voornamelijk slachtoffer geworden en hoeveel dieren 
zijn er in totaal bij stalbranden om het leven gekomen? 

120 Voor wat betreft de kerngetallen onder 1 en 2 in tabel (maatschap-
pelijke appreciatiescore en mate van vertrouwen consumenten in 
voedsel), op welke schaal wordt dit weergegeven? 

121 Is zeewierteelt onderdeel van de voedselagenda? 
122 Welke HACCP-controles zijn strenger geworden door het verbeter-

plan Nederlandse Voedsel- en Warenautoriteit (NVWA) en op welke 
wijze is dit aan het bedrijfsleven gecommuniceerd? 

123 Kunt u aangeven welke solide keurmerken u benoemd heeft? Wat 
is er dan veranderd ten opzichte van daarvoor? 

124 Op welke wijze en met welke effecten is de invoering van de 
aanlandplicht ondersteund? Welke andere middelen zijn er ingezet 
om innovaties binnen de visserijsector te ondersteunen? 

125 Kunt u de definitie geven van het begrip «integraal duurzame 
stal»? 

126 Is de realisatie over het aantal integraal duurzame stallen over 
2016 intussen bekend en kunt u deze geven? 

127 Is de veronderstelling juist dat het bedrijfsleven zeer ontevreden is 
over de nieuwe nationale strategie voor de GMO groenten en fruit? 
Wordt de nationale strategie in overleg met het bedrijfsleven nog 
aangepast? 

128 Wordt de evaluatie van de Brede Weersverzekering voor Prinsjes-
dag 2017 naar de Tweede Kamer gestuurd? 

129 Is de realisatie van de CO2-reductie van de glastuinbouw in 2016 
inmiddels al bekend? 

130 Kunt u aangeven waarom er minder is gerealiseerd dan geraamd 
met de regeling fijnstofmaatregelen? 

131 Kunt u aangeven waaraan het budget voor Kennisontwikkeling en 
(agrarische) innovatie precies is besteed? 

132 Waarom is er minder uitgegeven dan begroot aan medebewind en 
overige voormalige publieke PBO-taken? 

133 Kunt u een overzicht geven van de aantallen bestuurlijke boetes 
die in 2010 tot 2016 in de verschillende agrarische sectoren, 
inclusief transport en slacht, zijn opgelegd en de daarmee 
gemoeide bedragen? Kunt u dit ook aangeven voor respectievelijk 
de Meststoffenwet, de Wet Dieren en de Wet gewasbeschermings-
middelen en biociden? 

134 Waarom is de Garantieregeling Marktintroductie Innovatie niet 
opengesteld? 

135 Kunt u een financieel overzicht geven van de mutaties begrotings-
reserve Apurement? En waarom is de betaaltermijn GMO-regeling 
groente en fruit overschreden? 

136 Kunt u een uitgebreid financieel overzicht geven van de extra taken 
RVO, niet alleen op landbouw maar ook voor alle andere taken? 

137 Kan u een overzicht geven van het aantal hectares natuur dat de 
afgelopen vier jaar per jaar is verworven en tevens het aantal 
hectares natuur wat daarvan is ingericht? 

138 Wat is het totaal aantal hectares dat valt onder Natuurnetwerk 
Nederland in en hoe ontwikkelt dit aantal zich in meerjarig 
perspectief? 
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Nr Vraag 
139 Over welke financiering beschikken de Nationale Parken en hoe 

zijn deze budgetten verdeeld over de verschillende gebieden? 
140 Beschikken alle Natura 2000-gebieden inmiddels over definitief 

vastgestelde beheerplannen en zo ja, worden deze conform 
uitgevoerd? 

141 Kunt u een toelichting geven op de meerjarige verplichting 
NURG/Maaswerken? 

142 Wat houd de herrubricering van de PAS in en waar is de 1,2 mln 
voor bedoeld? 

143 Was de nagekomen kostenpost Landelijke vereffeningspot 
herverkaveling natuurgronden te voorzien? Zo nee, waarom niet? 
Is dit nu afgesloten? 

144 Hoe groot is de formatie die nu ingevuld wordt door externen 
terwijl het om vaste functies binnen het departement gaat? 

145 Kunt u een overzicht geven van externe inhuur (4,1 miljoen)? 
146 Welke besturingssystemen gebruikt het departement, hebben deze 

veiligheidsrisico’s en welke vermijdbare kosten (bijvoorbeeld 
veiligheidsupdates voor verouderde besturingssystemen) worden 
gemaakt om de infrastructuur te beveiligen? 

147 Waarom is er een vertraging opgetreden bij het in productie 
nemen van de Cloud Infrastructuur? Waarom zijn de werkplekcon-
tracten met Cap Gemini verlengd? 

148 Waarom kon een deel van de kosten ACM niet worden doorbelast? 
149 Waarom wijken de ramingen op bijvoorbeeld ICT bij DICTU zo 

sterk af van het gerealiseerde resultaat? 
150 Kunt u aangeven exact aangeven hoeveel en om welke redenen 

meer is uitgegeven aan RVO en NVWA dan begroot? 
151 Wat is de voortgang aanpak toegangsbeheer files shares? 
152 Uit welk soort tijdelijke krachten bestaat de flexibele schil en bij 

welke onderdelen naast RVO.nl komt externe inhuur het meest 
voor? 

153 Waarom is niet gekozen voor een stelsel waarbij RVO.nl vaste 
krachten flexibel inzet om toch onder de 10% externe inhuur te 
blijven? 

154 Wat is de stand van zaken ICT-projecten? 
155 Kunt u een specificatie geven van de bijdrage aan RVO (24,4 mln)? 
156 Waaruit bestaat de post overige personele kosten en waarom 

wordt overige externe inhuur niet onder externe inhuur vermeld? 
Hoe hoog zou het bedrag aan externe inhuur uitvallen als overige 
externe inhuur hier ook onder viel? 

157 Hoe verhouden de kosten voor externe inhuur zich tot de kosten 
voor eigen personeel? Voldoet aan de motie-Roemer? 

158 Kunt u een toelichting geven op de verschillende opdrachten 
(taakomschrijving, incidenteel/structureel, personeel/overige 
kosten)? 

159 Kunt u een toelichting geven op de kosten externe inhuur? Is deze 
incidenteel of structureel? Wat is de voortgang van het verder 
optimaliseren van de bedrijfsvoering? 

160 Wanneer is er duidelijkheid over de inzet van de 4,4 mln POP-
gelden en hoe worden deze ingezet? 

161 Wat is het aantal compensaties aan bedrijven en slachtoffers van 
Q-koorts over 2016 en in eerdere jaren? 

162 Kan een uitsplitsing van kosten in «early warning» systeem Al voor 
pluimveehouders worden gegeven onderzoek naar wilde vogels? 

163 Kan per Provincie uitééngezet worden gezet welk aantal geitenhou-
derijen daar gevestigd is, en wat de omvang van deze veestapels 
is? 
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Nr Vraag 
164 Kunt u een uitgebreid overzicht geven van de kosten rondom 

uitbraak vogelgriep «bestrijding van dierziekten» (waarbij ingegaan 
wordt op de verschillende onderdelen van inspectie, monster-
name, onderzoek, instellen stand still en de bijbehorende 
bemensing, tracering besmetting, doden van besmette dieren en 
die een reëel gevaar zijn voor verspreiding van de besmetting, 
destructie, schadeloosstelling)? 

165 Waarom zijn de maatschappelijke baten van ruimtevaart lastig te 
kwantificeren, zeker met het oog op de positieve onderzoeksresul-
taten van onderzoeksbureaus Dialogic en Decisio? 

166 Hoe vaak heeft de NVWA over 2016 handhavend opgetreden ten 
aanzien van mestfraude, diertransporten en bij slachthuizen? Hoe 
vaak was dit in eerdere jaren het geval? Hoeveel bedrijven zijn 
hiervoor beboet en wat is het gemiddelde boetebedrag geweest?
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